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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISI~Lrózett :
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

irományszám N/-64U25_.

05 JAJ! 18.

„Van-e lehetőség EU támogatásra az építőipari energiamegtakarító programok
végrehajtásához?" címmel a Házszabály 91 .§ alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Baráth
Etele európai ügyekért felelős tárca nélküli miniszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter úr!

Ismeretes, hogy az energia-megtakarításra, az energia felhasználás racionalizálására irányuló
törekvésék fontosak az uniós energiaprogramokban. Ennek kiemelt területei a közlekedés és az
építőipar .
A múlt év végén Kovács László, akkor még energiaügyi biztos jelölt bizottsági meghallgatásánál
feltettem a kérdést : van-e lehetőség az épületek energia-megtakarítást eredményező felújításánál,
átalakításánál, illetve az új épületek, műtárgyak építésénél az energiatakarékos anyagok használatának
ösztönzésére EU támogatásokat igénybe venni . Kovács László nem tudott válaszolni kérdésemre, ezt
el is ismerte, de megígérte, választ fog küldeni részemre . Kérdésemre választ azóta sem kaptam, így
most engedje meg, hogy Önnek is feltegyem ezt az építő- és energiaipar jövőjét befolyásoló kérdést .

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2005 . január 18 .

Manninger Jenő
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Írásbeli kérdés
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